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Protokół nr XXIX/2021 

z posiedzenia XXIX Sesji Rady Gminy Wapno 

odbytym w dniu 26 października 2021 roku 

w siedzibie Urzędu Gminy Wapno 

 

 

26 października 2021 roku o godzinie 15:00 w Sali Sesyjnej Urzędu Gminy Wapno 

rozpoczęła się XXIX Sesja Rady Gminy Wapno.  

Przewodniczący Rady Gminy – Radosław Piechowiak otworzył XXIX Sesję Rady Gminy 

Wapno i przywitał zebranych (nieobecny Radny Leszek Baczyński, Radna Marita Białożyt, 

Radny Jarosław Koliński, Radny Mariusz Łasut, Radny Mikołaj Szumann, Radny Andrzej 

Szymanik).  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Frekwencja (60%). 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Wójt Gminy – Maciej Kędzierski,  

Skarbnik Gminny – Monika Dobroniecka, 

Dyrektor Biblioteki Publicznej Gminy Wapno – Danuta Kaczmarek, 

Dyrektor Przedszkola Publicznego Prowadzonego przez Samorząd w Wapnie – Elżbieta 

Kujawa, 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza w Wapnie – Anna Wagner. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że stwierdza kworum. Rada Gminy jest 

władna do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował dodanie punktów do porządku obrad, 

który z proponowanymi zmianami ukształtował się następująco: 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2) Informacja n/t porządku obrad, zgłaszanie uwag i poprawek. 

3) Uwagi do protokołu z XXVIII Sesji Rady Gminy. 

4) Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Wapno. 

5) Sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych Przedszkola Publicznego Prowadzonego 

przez Samorząd w Wapnie za poprzedni rok szkolny. 

6) Informacja o funkcjonowaniu przedszkola w nowym budynku. 
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7) Sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza 

w Wapnie za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów. 

8) Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

9) Informacja Wójta Gminy o oświadczeniach majątkowych, 

10) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o oświadczeniach majątkowych. 

11) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie uchwalenia rocznego programu 

współpracy Gminy Wapno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2022 rok.  

12) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie określenia warunków tworzenia i trybu 

finansowania zadań własnych Gminy Wapno w zakresie sprzyjania rozwoju sportu.  

13) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości. 

14) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie uchylenia Uchwały Nr XII/63/07 z dnia 

27 listopada 2007 r. w sprawie opłaty od posiadania psów. 

15) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie w sprawie opłaty targowej. 

16) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia stawek podatku od środków 

transportowych. 

17) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie stawek podatków od nieruchomości, 

18) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2021-2030. 

19) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 

2021 rok.  

20) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w Sprewie metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty. 

21) Informacja Wójta o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków z poprzedniej 

sesji, o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach. 

22) Wolne wnioski i informacje. 

23) Zakończenie sesji.  

Radni do zaproponowanego porządku nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.  

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych.  

Nieobecny 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych.  
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Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było.  

Protokół z imiennego głosowania w sprawie zatwierdzenia porządku obrad załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 9 głosami „za” przyjęła przedstawiony 

porządek obrad. 

 

Ad. 3.  

Przewodniczący Rady poprosił o uwagi i zapytania do protokołu z XXVIII Sesji Rady 

Gminy.  

Uwag nie było.  

 

Ad. 4.  

Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej Gminy Wapno przedstawiła Dyrektor 

Gminnej Biblioteki Publicznej – Danuta Kaczmarek. Informacja stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Uwag nie było. 

 

Ad. 5. i 6. 

Sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych Przedszkola Publicznego Prowadzonego przez 

Samorząd w Wapnie za poprzedni rok szkolny oraz informację o funkcjonowaniu przedszkola 

w nowym budynku przedstawiła Dyrektor Przedszkola Publicznego Prowadzonego przez 

Samorząd w Wapnie – Elżbieta Kujawa. Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Uwag nie było. 

 

Ad. 7.  

Sprawozdanie z  realizacji zadań oświatowych Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza 

w Wapnie za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach egzaminów przedstawiła Dyrektor 

Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza w Wapnie – Anna Wagner, powyższa informacja 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Uwag nie było. 
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Ad. 8.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Sławomir Wlizło przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Uwag nie było. 

 

Ad. 9.  

Informację o oświadczeniach majątkowych omówił Wójt Gminy Wapno Maciej Kędzierski, 

stanowi ona załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Uwag nie było. 

 

Ad. 10.  

Informację o oświadczeniach majątkowych przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Wapno 

– Radosław Piechowiak, stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Uwag nie było. 

 

Ad. 11.  

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy 

Gminy Wapno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2022 rok. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Edyta Gaszyńska – Ciszewska, 

przedstawiła stanowisko komisji łączonej w tej sprawie, komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt powyższej uchwały. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych.  

Nieobecny 6 radnych. 
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Za uchwałą głosowało 9 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie uchwalenia 

rocznego programu współpracy Gminy Wapno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 9 głosami „za” podjęła Uchwałę w sprawie 

uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Wapno z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok.  Uchwała stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad. 12.  

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie określenia warunków tworzenia i trybu 

finansowania zadań własnych Gminy Wapno w zakresie sprzyjania rozwoju sportu. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Edyta Gaszyńska – Ciszewska, 

przedstawiła stanowisko komisji łączonej w tej sprawie, komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt powyższej uchwały. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych.  

Nieobecny 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie określenia 

warunków tworzenia i trybu finansowania zadań własnych Gminy Wapno w zakresie 

sprzyjania rozwoju sportu. stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 9 głosami „za” podjęła Podjęcie Uchwałę  

w sprawie określenia warunków tworzenia i trybu finansowania zadań własnych Gminy 
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Wapno w zakresie sprzyjania rozwoju sportu.  Uchwała stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu.  

 

Ad. 13.  

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Edyta Gaszyńska – Ciszewska, 

przedstawiła stanowisko komisji łączonej w tej sprawie, komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt powyższej uchwały. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych.  

Nieobecny 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zwolnienia 

z podatku od nieruchomości stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 9 głosami „za” podjęła Uchwałę w sprawie 

zwolnienia z podatku od nieruchomości. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Ad.14. 

Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie uchylenia Uchwały Nr XII/63/07 z dnia 27 listopada 

2007 r. w sprawie opłaty od posiadania psów. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Edyta Gaszyńska – Ciszewska, 

przedstawiła stanowisko komisji łączonej w tej sprawie, komisja negatywnie zaopiniowała 

projekt powyższej uchwały. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych.  

Nieobecny 6 radnych. 
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Za uchwałą głosowało 3 radnych.  

Przeciwnych głosów było 6.  

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie uchylenia Uchwały 

Nr XII/63/07 z dnia 27 listopada 2007 r. w sprawie opłaty od posiadania psów stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 6 głosami „przeciw” nie podjęła powyższej 

uchwały.  

 

Ad.15.  

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie w sprawie opłaty targowej. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Edyta Gaszyńska – Ciszewska, 

przedstawiła stanowisko komisji łączonej w tej sprawie: komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt powyższej uchwały. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych.  

Nieobecny 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Rady Gminy Wapno w sprawie w sprawie opłaty targowej 

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 9 głosami „za” podjęła Uchwałę w sprawie 

opłaty targowej.  Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad.16. 

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia stawek podatku od środków 

transportowych. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Edyta Gaszyńska – Ciszewska, 

przedstawiła stanowisko komisji łączonej w tej sprawie: komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt powyższej uchwały. 
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Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych.  

Nieobecny 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia stawek 

podatku od środków transportowych załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 9 głosami „za” podjęła Uchwałę w sprawie 

ustalenia stawek podatku od środków transportowych. Uchwała stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu.  

 

Ad.17. 

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie stawek podatków od nieruchomości  

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Edyta Gaszyńska – Ciszewska, 

przedstawiła stanowisko komisji łączonej w tej sprawie: komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt powyższej uchwały. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych.  

Nieobecny 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie stawek podatków 

od nieruchomości załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 9 głosami „za” podjęła Uchwałę Rady Gminy 

Wapno w sprawie stawek podatków od nieruchomości. Uchwała stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu.  



9 
 

 

 

Ad.18. 

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2021-2030. 

Projekt uchwały, przedstawiła Skarbnik Monika Dobroniecka i stanowi on załącznik nr 22 

do protokołu.  

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych.  

Nieobecny 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia 

zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2021-2030 stanowi 

załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 9 głosami „za” podjęła Uchwałę  w sprawie 

wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2021-2030. 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Ad.19.  

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2021 

rok.  

Projekt uchwały, przedstawiła Skarbnik Monika Dobroniecka i stanowi on załącznik nr 25 

do protokołu.  

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych.  

Nieobecny 6 radnych. 
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Za uchwałą głosowało 9 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu na 2021 rok stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 9 głosami „za” podjęła Uchwałę   w sprawie 

wprowadzenia zmian do budżetu na 2021 rok.  

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

 

Ad.20  

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w Sprewie metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty. 

Projekt uchwały, omówił Wójt Gminy Wapno – Maciej Kędzierski: Szanowni Państwo 

chciałby się skupić na wysokości tej stawki. Postanowiliśmy, że wzrośnie ona o 2 zł. System 

zagospodarowania odpadami nie jest uregulowany prawnie na szczeblu rządowym, to 

powoduje pewne perturbacje, a my jako samorząd chcąc rozwijać inwestycje nie możemy 

stale do niego dokładać. Dokładaliśmy już dwukrotnie, a ta podwyżka pozwoli nam 

zbilansować cały system zagospodarowania odpadami przynajmniej na jakiś czas. 

Przewodniczący Rady Gminy: w woli przypomnienie, stawka wzrośnie o 2 zł od 1 stycznia 

2022 roku. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały.  

Rada liczy 15 radnych.  

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych.  

Nieobecny 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych.  

Przeciwnych głosów nie było.  

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania Uchwały Rady Gminy Wapno w Sprewie metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty stanowi załącznik nr 

28 do niniejszego protokołu.  
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W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 9 głosami „za” podjęła Uchwałę   Rady Gminy 

Wapno w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

stawki opłaty.  Uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

 

Ad.21.  

Informacja Wójta o wykonaniu uchwał Rady Gminy oraz o działalności między sesjami 

i podjętych zarządzeniach.  

Informację przedstawił Wójt Gminy Wapno, poinformował o podjętych zarządzeniach 

i realizowanych uchwałach.  

Informacje stanowią załącznik nr 30 i nr 31 do protokołu.  

Ponadto w okresie międzysesyjnym:  

- Zarząd Województwa Wielkopolskiego przyznał nam dotację w wysokości 27 060 zł, jest to 

kwota stanowiąca uzupełnienie programu rekultywacji górotworu Wapno. Podpisanie umowy 

nastąpi po uroczystości Wszystkich Świętych. Z tego miejsca bardzo chciałbym podziękować 

Panu Jackowi Bogusławskiemu – członkowi Zarządu Województwa Wielkopolskiego, 

ponieważ to jego wstawiennictwo sprawiło, że ten program jest dla nas bezkosztowy, 

- Gmina Wapno jest beneficjentem Polskiego Ładu skąd otrzymamy środki w wysokości  

4 750 000 zł na „Zaprojektowanie i przebudowę ulicy Sportowej i Podgórnej” – bardzo 

dziękuję osobom, które przygotowały wniosek a mianowicie Pani Sekretarz, Pani Skarbnik 

oraz Panu Wojciechowi Maćkowiakowi, również dziękuję Pani Poseł Marcie Kubiak bez 

której osobistego wsparcia otrzymanie środków byłoby bardzo trudne. Teraz przed nami 

przygotowanie dokumentacji projektowej, 

- dziękuję Panu Wojciechowi Rochowiakowi i jego współpracownikom za przygotowanie 

i przeprowadzenie „Ireniady” oraz wszystkim uczestnikom tego konkursu, 

- kolejne podziękowania kieruję do druhów OSP, którzy brali w manewrach ćwiczeniowych 

związanych z geo-zagrożeniami na terenie Gminy Wapno – przygotowanych przez Komendę 

Miejską PSP w Poznaniu, 

- ponadto uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP 

na terenie Gminy Wapno i w tym momencie gratuluję odchodzącemu i nowemu zarządowi 

oraz Prezesowi Kazimierzowi Kolińskiemu, 

- dziękuje Państwu Radnym za wsparcie, ponieważ przy dofinansowaniu z „Nowego Ładu”, 

przy środkach z RFIL –u, przy środkach z FOGR –u, przy dofinansowaniu z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska to pod względem finansowym jest dobry rok dla Wapna. 
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Ad. 22.  

Wolne wnioski i informacje: 

- Radny Wojciech Rochowiak: zapraszam wszystkich na obchody 11 listopada – w dniu 11 

listopada o godzinie 11:00 w Kościele pw. Św. Mikołaja Biskupa odbędzie się uroczysta msza 

święta, a następnie udamy się na cmentarz parafialny pod obelisk gdzie złożymy wieńce, 

- wnioski omówione na poprzedniej komisji przedstawiła wraz ze sposobem ich załatwienia 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Edyta Gaszyńska – Ciszewska: 

 wniosek Dyrektor SP im. A. Mickiewicza w sprawie funduszu nagród dla 

pracowników administracji i obsługi; ustalono, że Dyrektor Szkoły Podstawowej musi 

znaleźć pieniądze o które wnioskowała w budżecie szkoły; 

 wniosek zarządu OSP w Wapnie w sprawie środków pieniężnych uzyskanych ze 

sprzedaży wozu bojowego Magirus-Deutz; ustalono, że pieniądze zostaną 

przeznaczone na zakup opału (gazu) do OSP w Wapnie, 

 pismo Dyrektor Przedszkola w sprawie miesięcznego wynagrodzenia Dyrektora 

Publicznego Przedszkola Prowadzonego przez Samorząd w Wapnie, zostanie poddane 

kolejnej dyskusji, 

  wniosek  p. Sz. oddany pod kolejną dyskusję. 

 

Ad. 15. 

Wobec zrealizowania porządku obrad XXIX Sesji Rady Gminy Wapno Przewodniczący Rady 

dokonał jej zamknięcia.  

 

Protokołowała: 

Iwona Rozmarynowska  

 

Rozpoczęcie sesji o godz. 15:00.  

Zakończenie sesji o godz. 15:40 

 

                                                                                    Przewodniczący Rady Gminy Wapno 

      /-/ Radosław Piechowiak 

 


